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Saborski zastupnik i načelnik Općine Gornji Kneginec Goran Kaniški na posljednjoj je 

sjednici Hrvatskog sabora iznio više problema koji muče poznatu varaždinsku tvrtku - 

Varteks, koji tone sve dublje.

Naime, u Varteksu je trenutno obustava rada jer su djelatnice Varteksa kod kuće još od 17.

lipnja!

Varteks, koji ima preko 630 radnika, u dugu je od preko 3 milijuna eura, a prema zadnjim 

informacijama, nisu isplaćene plaće i doprinosi za više mjeseci.

- Vrijednost tvrtke je 24 milijuna eura, pod založnim pravom je 21 milijun eura. Ostaje 

otprilike 3 milijuna eura koji, kada se usporede mjesečni prihodi i rashodi, dovoljni su za 

svega 3 mjeseca rada. Ono što je vrijedno, imaju veliki kapacitet proizvodnje, međutim, 

robu trenutno plasiraju samo putem maloprodaje i na taj način mjesečno prihoduju 

maksimalno 700 tisuća eura. Nemaju LOHN poslova, svi su otkazani. Maloprodajni dućani 

koji im rade su u najmu, a one vrijedne nekretnine, izvan tvorničkog kruga, po državi i 



izvan države, su rasprodane. Prodane su parcele u samom tvorničkom krugu - 6,3 hektra -

istaknuo je saborski zastupnik Kaniški.

Dodao je kako je zanimljivo što postoji interes za dokapitalizacijom od strane jednog 

dioničara u visini od 4,5 milijuna eura, no tek kada bi HBOR i poslovna banka prihvatili 

njegovu ponudu za podmirenje dugovanja.

Istaknuo je kako je varaždinski župan Anđelko Stričak održao sastanak s Upravom 

Varteksa 29. svibnja te da je Uprava već 5. lipnja bila primljena u HBOR na sastanak, gdje 

je također bio prisutan župan Stričak.

- Tražili su određene stvari, i nakon toga su se očitali da im ništa nije ponuđeno. Nakon 

toga se očitao HBOR, da su iskazali dodatnu spremnost za suradnju i HBOR je u 

dogovoru s poslovnom bankom, a u cilju rješavanja trenutne situacije u Varteksu, 

istovremeno ponudio alternativni prijedlog koji Varteks uopće ne spominje u priopćenju, a 

na koji još uvijek nije dobiven odgovor. Javno pitam: Zašto se Uprava Varteksa ne očituje 

na ponudu HBOR-a? - upitao je Kaniški.

Kritizirao je i bivšu varaždinsku županijsku vlast.

- 2007. godine Županijska skupština, za vrijeme župana Čačića, čestita Upravi i 

menadžmentu i daje podršku za preseljenje tvrtke izvan Varaždina, da se ta tvornica 

makne. Javno pitam: Je li ovo nastavak njegovog plana? - znakovito je upitao Kaniški, pa 

opleo po aktualnoj gradskoj vlasti.

- Ove godine, 10. svibnja, gotovo rijeka radnica je išla prema Gradskoj vijećnici Grada 

Varaždina. Dobile su razna obećanja, na prosvjedu su im čak mazane oči, da su oči 

hrvatske javnosti uperene i usmjerene na njih. Gdje su usmjerene? I zanimljivo, iz Grada 

Varaždina nemate očekivane rijeke pravde prema tim radnicima. Ali Grad je poslao ovrhu, 

poslije povukao. Agonija tih žena se nastavlja - poručio je Kaniški pa uputio nekoliko 

pitanja institucijama pravne države.

- Odakle i zbog čega interes novih suvlasnika za suvlasništvo nad posrnulom tvrtkom i 

odakle im toliki novac? Je li cilj potpuna likvidacija Varteksa i grabež preostalog tvorničkog 



zemljišta? Gdje su prava tih žena? Mislim da i one imaju pravo i vrijeme je da skrenemo 

pozornost na njih! - poručio je Kaniški.


